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Piła 2011-04-28 

 

Polski Związek Krótkofalowców 

Oddział Nadnotecki w Pile 

64-920 Piła, ul. Tetmajera 6 

 

 

 

Protokół z posiedzenia Zarządu ON PZK w Pile  

w dniu 28 kwietnia 2011 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

SP3EA - Adam Gawroński - Prezes Zarządu, 

SP3BTK - Wojciech Piwoński – Sekretarz, 

SP3CFM – Zbigniew Tycman – Skarbnik, 

SP3VBF – Michał Kaczewski – Członek Zarządu. 

oraz 

 SP3UY – Wiesław Dubilewicz – doradca zarządu ds. finansowo-księgowych. 

 

Posiedzenie otworzył Adam SP3EA. 

Na wstępie stwierdził, że mimo wysłania (drogą elektroniczną) zawiadomienia o zebraniu z dwutygodniowym 

wyprzedzeniem, na zebraniu nie pojawił się przedstawiciel komisji rewizyjnej.    

 

Następnie przedstawił porządek zebrania: 

1. Rezygnacja SP3QYW z funkcji kierownika przemiennika SR3N. 

2. Rozpatrzenie spraw finansowych - brak opłaty składek członkowskich za 2011r. po upływie terminu. 

3. Omówienie realizacji uchwał zjazdu i zarządu ON. 

4. Podjęcie decyzji w sprawie terminu zwołania zjazdu sprawozdawczego. 

5. Inne sprawy. 

Michał SP3VBF poinformował zebranych, że otrzymał pismo z klubu SP3ZKP z prośbą o przekazanie im 

filtra dupleksowego zdemontowanego ze starego przemiennika SR3N. Zaproponował, aby rozpatrzenie tej 

prośby włączyć do porządku zebrania. W wyniku głosowania zarząd postanowił włączyć ten dodatkowy 

punkt do porządku zebrania jako pkt 5, natomiast punkt „inne sprawy” przesunąć do pkt 6. 

 

Zarząd zaczął omawiać kolejne punkty porządku zebrania. 

 

Pkt 1. 
 
Wojtek SP3BTK powiedział, że na jego ręce wpłynęło pismo kol. Grzegorza SP3QYW w którym składa on 
rezygnacje z funkcji managera ds. technicznych oraz operatora odpowiedzialnego przemiennika SR3N. 
Jednak po pewnym czasie, za namową kolegów, zmienił swoją decyzję. Postanowił wycofać swoje pierwsze 
pismo i złożył następne, w którym z powodów osobistych rezygnuje tylko z funkcji managera ds. 
technicznych.   
Zarząd przyjął do wiadomości decyzję kolegi Grzegorza SP3QYW, oraz jednomyślnie podjął uchwałę nr 38 
odwołując go z funkcji managera ds. technicznych. 
Jednocześnie zarząd stwierdził, że nie ma  pilnej potrzeby powoływania nowego managera, gdyż do tej pory 
managerów było dwóch i funkcję tę nadal będzie pełnił Przemek SP3VPO. Gdyby jednak któryś z członków 
oddziału zechciał podjąć się pełnienia tej funkcji, zarząd jest gotów rozważyć każdą zgłoszona kandydaturę.   
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Pkt 2. 
 
Zbyszek SP3CFM poinformował zarząd, że w wyniku nieopłacenia składek za II półrocze 2011 roku 
członkostwo PZK utraciło 10 kolegów. Są to: 
SP3BQ, SP3MFE, SP3OTJ, SP3OZW, SQ3LVL, SQ3LVM, SQ3MKH, SQ3ODO, SQ3OPA, SQ3OPB. 
 
Koledzy ci nie opłacili składek, mimo kilkukrotnych przypomnień i monitów wykonanych przez Adama SP3EA 
oraz Zbyszka SP3CFM. 
Na dzień dzisiejszy stan członków ON PZK w Pile wynosi 119. 
 
Pkt 3. 
 
Adam SP3EA omówił stan realizacji uchwał ostatniego zjazdu i uchwały nr 5 zarządu ON PZK w Pile. 
 

1. Nawiązanie współpracy z Obroną Cywilną. 

2. Nawiązać współpracę z Centrum Zarządzania Kryzysowego. 

Mimo usilnych starań do tej pory nie udało się nawiązać współpracy zarówno z OC jak i Sztabem 

Zarządzania Kryzysowego. Adam wraz z Józkiem SP3AMY był na rozmowach z przygotowanym 

draftem porozumienia. W wyniku tych rozmów okazało się, że mimo naszej chęci podjęcia 

współpracy, druga strona nie jest w stanie udzielić nam żadnej pomocy zarówno technicznej jak i 

finansowej. Wiesław SP3UY zaproponował, by oprócz przeprowadzonych rozmów, wystąpić z 

oficjalnym pismem z propozycją współpracy i pytaniem co mogą nam zaoferować lub w jaki sposób 

mogą nam pomóc w realizacji tego zadania. W ten sposób będziemy mieli pisemne potwierdzenie 

działań podjetych w celu realizacji omawianego tematu. Zbyszek SP3CFM zaproponował, aby 

kontynuować starania o podjęcie współpracy, ale na drodze oficjalnej (pisemnej). Dopiero po 

otrzymaniu oficjalnej odpowiedzi możemy podjąć decyzję co dalszego postępowania. 

 

3. Nawiązać współpracę z LOK, ZHP, szkołami i uczelniami oraz spółdzielniami mieszkaniowymi 

oraz organizacjami pozarządowymi regionu. 

Adam SP3EA poinformował, że jak do tej pory udało się nawiązać współpracę z Komendą Hufca 

ZHP. Na podstawie podpisanego porozumienia w okresie od 1 lipca do 15 sierpnia zorganizowane 

są wyjazdy krótkofalowców na stanicę harcerską w Próchnówku. Dwuosobowe grupy mają 

zapewnione noclegi, wyżywienie, zasilanie itp. W zamian muszą zorganizować pogadanki na temat 

krótkofalarstwa, przeprowadzać pokazowe łączności i propagować nasze hobby młodzieży 

obozowej.  

Na podstawie porozumienia z władzami gminy Bralin, w dniach 28-29 maja klub SP3ZBY będzie 

pracował pod znakiem okolicznościowym 3Z0DGB (Dni Gminy Bralin). Ten sam znak będzie 

aktywny również 20-21 sierpnia, podczas dożynek w gminie Bralin (Dożynki Gminy Bralin). W 

zamian gmina Bralin pokryje koszt druku okolicznościowych kart QSL. 

Michał SP3VBF starał się nawiązać kontakt ze wszystkimi użytkownikami stanic harcerskich na 

terenie Wału Pomorskiego. Okazało się, że większość stanic przeszła pod opiekę przedstawicieli 

innych województw – głównie łódzkie i warszawskie. Są oni zainteresowani obsadzeniem stanic, ale 

wolą bazować na nadawcach ze swojego terenu. Jednak jest szansa na obsadzenie stanicy 

Jastrowie pod warunkiem, że obóz będzie zorganizowany. Z Jastrowia będzie pracować klub 

SP3ZBZ. Jest duża szansa, że w tym roku będzie podpisane porozumienie z Komendą Hufca w 

Chodzieży. 

 

4. Wystąpić do telewizji kablowych o uruchomienie cyklu programów pt. Moje Hobby między 

innymi o tematyce krótkofalarskiej. 

Adam SP3EA proponuje, aby ten punkt zacząć realizować po okresie letnim. Można zacząć od TV 

ASTA proponując im podjęcie w swojej ofercie programowej tego tematu. 
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5. Przeprowadzić modernizację przemiennika UKF. 

Ten temat jest zrealizowany. Zmodernizowany przemiennik działa już od pewnego czasu. Zostały 

wymienione praktycznie wszystkie elementy starego przemiennika oprócz układu sterowania. 

Parametry uległy znacznej poprawie. Znacznie zwiększył się zasięg, skuteczność i co najważniejsze, 

korzystanie z przemiennika przez coraz większe grono kolegów, szczególnie z bardziej oddalonych 

miejscowości. Koszt modernizacji wyniósł 2880 złotych i został w całości pokryty ze środków 

pochodzących z wpłat na OPP będących w dyspozycji naszego oddziału. 

Adam SP3EA dodał, że szczególne podziękowania należą się Grzegorzowi SP3QYW za ogromny 

wkład pracy, który włożył w uruchomienie zmodernizowanego przemiennika. Najlepszą formą 

podziękowania byłoby wyróżnienie kol. Grzegorza podczas nadchodzącego zjazdu 

sprawozdawczego. Należy też wspomnieć o niewątpliwej zasłudze Adama SP3EA, który znalazł 

dostawcę i wykorzystał okazję do zakupu elementów przemiennika (w szczególności wysokiej 

jakości dipleksera) po bardzo atrakcyjnej cenie.    

 

6. Utrzymać spotkania poniedziałkowe w siedzibie oddziału. 

Punkt ten jest realizowany na bieżąco. 

 

7. Wprowadzić posiedzenia zarządu w innym terminie niż w poniedziałek, chyba że będzie 

potrzeba odbycia takiego posiedzenia w poniedziałek. 

Posiedzenia zarządu wymagające szerszego przedyskutowania i uzgodnienia istotnych decyzji są 

organizowane w dniach innych niż poniedziałki. W poniedziałki (jeżeli ilość obecnych członków 

zarządu na to pozwala) podejmowane są decyzje i uchwały „rutynowe” jak np. przyjmowanie nowych 

członków. 

 

8. Podjąć próbę uaktywnienia aktywności gmin ościennych. 

Michał SP3VBF osobiście pracował z kilku gmin tzw. nieaktywnych. W najbliższym czasie również 

planuje wypady terenowe do gmin o niewielkiej lub zerowej aktywności. 

 

9. Utrzymać pracę z zamków czy też ruin na naszym terenie oraz w innych regionach kraju. 

Punkt ten jest realizowany głównie dzięki grupie „Radio Rycerzy” z Jarkiem SP3CMA na czele. 

 

10. W okresie wiosna-lato zainicjować spotkania integracyjne dla członków oddziału oraz 

sympatyków. 

11. W porozumieniu z klubami SP3KLZ i SP3ZKP zorganizować tradycyjne Świętojanki. 

Planowane jesienne spotkanie integracyjne nie zostało zorganizowane. Upadł również projekt 

zorganizowanie „Świętojanek” (brak chętnych). Jest jednak szansa na zorganizowanie spotkania w 

sierpniu na stanicy harcerskiej w Próchnówku.  Adam SP3EA zobowiązał się podjąć odpowiednie 

kroki w tym kierunku. Informacje przekaże na początku lipca. 

 

12. Przeprowadzić ocenę działalności klubów PZK. 

Michał SP3VBF poinformował, że w najbliższych dniach złoży pisemną informację na ten temat. 

(w/w informacja wpłynęła do zarządu została dołączona do protokołu jako załącznik.) 

Ponadto, realizując uchwałę nr 7 ostatniego zjazdu sprawozdawczo-wyborczego w sprawie wystąpienia do 
Managera Odznaki Honorowej PZK ze zgłoszeniem o jej nadanie kol. Jarosławowi Hołubowskiemu 
SP3CMA, zarząd już w czerwcu 2010 roku z takim zgłoszeniem wystąpił. Do tej pory nie ma żadnej 
odpowiedzi z ZG. 
 
Pkt 4. 
 
Po dyskusji zarząd uzgodnił termin zjazdu sprawozdawczego na październik. Dokładny termin zjazdu 
zostanie ustalony po wyborze miejsca zjazdu oraz odpowiedniego lokalu. Plan zjazdu oraz przygotowanie 
materiałów zjazdowych zostanie uzgodnione na jednym z następnych posiedzeń. 
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Pkt 5.  
 
Do zarządu wpłynęło pismo klubu SP3ZKP z prośbą o nieodpłatne przekazanie zdemontowanego ze 
starego przemiennika filtru dupleksowego. Klub chciałby przeznaczyć ten filtr do budowy lokalnego 
przemiennika służącego szkoleniu młodzieży. 
Po krótkiej dyskusji zarząd przystał na prośbą klubu SP3ZKP – podejmując jednomyślnie uchwałę nr 39 w 
sprawie przekazania filtru dupleksowego oraz elementów pozostałych po modernizacji starego przemiennika 
do klubu SP3ZKP. 
 
Pkt 6. 
 
Adam SP3EA powiedział, że w przyszłym roku będziemy obchodzić 500-lecie miasta Piły. Należałoby się 
zastanowić nad wzięciem udziału w tych obchodach. Padały różne propozycje: zorganizowanie zawodów, 
akcji dyplomowej czy dni aktywności. Wszyscy obecni uznali, że jakaś forma zaprezentowania się naszego 
oddziału podczas obchodów jest konieczna. Jednak w tej chwili na podejmowanie konkretnych decyzji jest 
zbyt wcześnie.  
Następnie Adam  poinformował, że od Jarka SP3CMA wpłynął e-mail z propozycją regulaminu używania 
znaku SP3PLV. Ze względu na późną porę zarząd postanowił przełożyć dyskusję na ten temat na jedno z 
następnych posiedzeń. 
 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

Posiedzenie protokołował SP3BTK 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

1. Uchwała nr 38 – odwołanie kol. Grzegorza SP3QYW z funkcji managera ds. technicznych przy zarządzie ON 

2. Uchwała nr 39 – przekazanie filtru dupleksowego i elementów starego przemiennika do klubu SP3ZKP. 

3. Pismo Grzegorza Mazura SP3QYW 

4. Pismo klubu SP3ZKP. 

5. Informacja Michała SP3VBF dot. klubów PZK działających na terenie ON PZK w Pile. 
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Polski Związek Krótkofalowców 

Oddział Nadnotecki w Pile 

64-920 Piła, ul. Tetmajera 6 

 

 

 

 

Uchwała Nr 38 Zarządu Oddziału Nadnoteckiego 

Polskiego Związku Krótkofalowców  

w Pile 

 
 

 

W dniu 2011-04-28 na posiedzeniu Zarządu Oddziału Nadnoteckiego PZK, Zarząd w składzie: 

 

 SP3EA - Adam Gawroński - Prezes Zarządu, 

 SP3BTK - Wojciech Piwoński – Sekretarz, 

 SP3CFM – Zbigniew Tycman – Skarbnik, 

 SP3VBF – Michał Kaczewski – Członek Zarządu, 

 

jednomyślnie podjął następującą uchwałę: 

 
Przychylając się do pisma kol. Grzegorza Mazura SP3QYW z dnia 25.04.2011 Zarząd Oddziału 
Nadnoteckiego PZK w Pile odwołuje kol. Grzegorza Mazura z funkcji Managera ds. 
technicznych. 
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Polski Związek Krótkofalowców 

Oddział Nadnotecki w Pile 

64-920 Piła, ul. Tetmajera 6 

 

 

 

 

Uchwała Nr 39 Zarządu Oddziału Nadnoteckiego 

Polskiego Związku Krótkofalowców  

w Pile 

 
 

 

W dniu 2011-04-28 na posiedzeniu Zarządu Oddziału Nadnoteckiego PZK, Zarząd w składzie: 

 

 SP3EA - Adam Gawroński - Prezes Zarządu, 

 SP3BTK - Wojciech Piwoński – Sekretarz, 

 SP3CFM – Zbigniew Tycman – Skarbnik, 

 SP3VBF – Michał Kaczewski – Członek Zarządu, 

 

jednomyślnie podjął następującą uchwałę: 

 
Przychylając się do pisma 1-Samodzielnej Drużyny Łączności SP3ZKP z dnia 26-04-2011, 
Zarząd Oddziału Nadnoteckiego PZK w Pile postanowił przekazać filtr dupleksowy oraz 
elementy pozostałe po modernizacji przemiennika oddziałowego SR3N dla klubu SP3ZKP. 
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Michał Kaczewski                                                     Piła dnia:  10-05-2011r. 

SP3VBF 

członek zarządu ON PZK 

Instruktor ds. szkolenia 

 

 

 

 

 

 Informacja dotycząca klubów działających na terenie ON PZK 

 

 

 Na terenie ON PZK, działa łącznie  12   klubów łączności z czego: 

 PZK  4  (SP3PKC,SP3PLV,SP3PMS,SP3PWG) 

 LOK  2  (SP3KLZ,SP3KNI) 

 ZHP  5  (SP3ZBY,SP3ZBZ,SP3ZFR,SP3ZIR,SP3ZKP) 

 Inne  1  (SP3YPX)     

 

Ocenie podlegają wyłącznie Kluby PZK. 

 

1. Najaktywniejszym klubem PZK działającym na terenie ON PZK jest  Klub Krótkofalowców „ 

Lambda” SP3 PKC który to od kilku lat  nieprzerwanie  prowadzi szkolenie młodzieży oraz 

aktywnie propaguje wiedzę o naszym hobby wśród  mieszkańców Śremu i powiatu 

śremskiego. 

Należy nadmienić iż klub SP3PKC nawiązał współpracę z wieloma organizacjami takimi jak: 

UM w Śremie, Starostwo Powiatowe, Bractwo Kurkowe, Komenda PSP. 

Pozwoliło to Klubowi na aktywną pracę szkoleniową , wydanie okolicznościowych kart QSL a 

w końcu wydanie dyplomu Powiatu Śremskiego. W zamierzeniach SP3PKC dalszym ciągu  

chce aktywnie działać  w ten sposób popularyzując nasze hobby wśród  lokalnej społeczności. 

2. Jako drugi z klubów PZK działających na terenie ON PZK jest  Wągrowiecki Klub 

Krótkofalowców SP3PWG. Klub prowadzi działalność szkoleniową dla mieszkańców miasta i 

powiatu wągrowieckiego. Należy nadmienić iż radiostacja klubowa pracowała m.innymi z 

wypraw zamkowych, Festynu Cysterskiego. Klub SP3PWG przygotowuje się do otwarcia akcji 

dyplomowej z okazji 630 rocznicy powstania Wągrowca. 

W bieżącym roku 2 członków klubu pomyślnie zdało egzaminy i obecnie czekają na przydział 

indywidualnych znaków. 

3. Kluby SP3PLV i SP3PMS nie wykazywały aktywności w ostatnim okresie. Należy podjąć 

zdecydowanie działania aby uaktywnić działalność w/w. Klubów 

 

 

 

 

 

 

Michał SP3VBF 
 


